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Kaupungin edunvalvontasuunnitelman tavoitteena on edistää 
Kokkolan kaupungin strategisia tavoitteita. Suunnitelmassa 
nostetaan esille ne keskeiset asiakokonaisuudet, joiden edistäminen 
ei ole suoraan kaupungin päätäntävallassa, mutta vaikuttavat 
merkittävästi kaupungin kasvuun ja elinvoimaisuuteen.  
 
Edunvalvontakohteet on jaettu seuraaviin teemakokonaisuuksiin: 
• Infra, liikenne ja maankäyttö 
• Kestävä talous 
• Työllisyys ja osaaminen  
• Kilpailukyvyn varmistaminen 
• Asukkaiden hyvinvointi, asuminen, kaupunkiympäristön 

viihtyisyys 
 
Edunvalvontasuunnitelman ydinviestit ja ulkoasu viimeistellään sen 
jälkeen, kun kaupunginhallitus on hyväksynyt edunvalvontakohteet.  
Edunvalvonnan kohteet on esitetty liitteessä A. 
 
Edunvalvontatyön tulee olla suunnitelmallista ja tavoitteellista. 
Kokonaisvastuu edunvalvonnasta on kaupunginjohtajalla, mutta 
edunvalvontakohteita valmistellaan laajasti kaupunkiorganisaation 
toimialajohtajien ja johtavien viranhaltijoiden toimesta. 
Luottamushenkilöt osallistuvat edunvalvontaan yhteisen 
suunnitelman osalta omien kanaviensa ja verkostojensa kautta.  
 
Edunvalvontasuunnitelma päivitetään vähintään kerran vuodessa, 
jolloin edunvalvontakokonaisuus tuodaan kaupunginhallitukselle 
hyväksyttäväksi. Suunnitelman päivityksen yhteydessä arvioidaan 
myös suunnitelman toteutumista ja vaikuttavuutta. Toisaalta 
kaupungilla tulee olla valmius reagoida toimintaympäristön 
muutoksiin ja määritellä nopeasti myös uusia edunvalvontakohteita, 
jotka lisätään suunnitelmaan arviointikauden aikana.   

 
Liite A § 265   Kokkolan kaupungin edunvalvontakohteet 

 
 

Kaupunginjohtaja Kaupunginhallitus päättää hyväksyä Kokkolan kaupungin 
edunvalvontakohteet.  

 
Käsittely Jäsen Koljonen esitti, että väylämaksut edunvalvontakohteena 

poistetaan. Esitys raukesi kannattamattomana.  
 

Päätös Kaupunginhallitus hyväksyi päätösesityksen.  
 


